
Vyjádření KR k podnětu k o průběhu MČR ze vzduchových víceranných zbraní 
2025 

 

Nikdo z členů komise nebyl na mistrovství přítomen, ale z zjištěných informací 
vyplynulo: 

 

Počet rozhodčích byl poddimenzován (2 rozhodčí se nedostavili a pořadateli se je 
nepodařilo nahradit), což značně přispělo k „nezachycení“ opozdilců při nástupu 
běhen nástřelné série. Komise není zpětně schopna posoudit jak moc nebezpečný / 
vyrušující vliv to mělo a zdali mělo být řešeno udělením červené / žluté karty. 

Každopádně neměl být povolen nový nástřel (a to zejména včetně opozdilců), neboť 
řešení podaného protestu nepřesáhlo 15 minut.  

 

S rozhodčími kteří byli aktéry této kauzy bude projednáno 

 

Za KR Milan Suntych 


